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§134     SBN2023/132 

 
Medborgarförslag om att låta skogsområdet i Erikstorp vara kvar  

Beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att avslå medborgarförslaget 
 

Ärendet 
Conny och Christina Wernersson föreslår i medborgarförslag 2023-05-01 att kommunen ska låta 
skogsområdet i Erikstorp vara kvar, för att det ska finnas ett bra friluftsområde i närheten av 
många bostadsområden i Bollebygd. Samtidigt blir det positivt för den biologiska mångfalden och 
klimatet enligt förslagsställarna. Kommunfullmäktige beslutade 2023-06-07 § 68 att överlämna 
medborgarförslaget till samhällsbyggnadsnämnden för handläggning och beslut 
Skogen avverkas på grund av ålder men framför allt på grund av stora granbarkborreangrepp. 
Avdelning nummer 410 är på 4,5 hektar, området som ska avverkas/är avverkat är på cirka 3 
hektar. Hela avdelningen avverkas inte på grund av att kommunen vill undvika för stora 
kalmarksytor. 
  
Ekonomiska förutsättningar 
Med en skogsbruksplan som stöd planeras arbetsinsatser och ekonomi samtidigt som den är ett 
värdefullt underlag vid beställning av olika skogliga tjänster. I planen finns summeringar av vilka 
åtgärdsbehov som finns i skogen. 
  
Bedömning 
Närnaturen där vi bor är en mycket viktig plats. Den påverkar vår hälsa, den är viktig för barn att 
röra sig i, den ger oss upplevelser och rekreation. Närnaturen och är en viktig del i planeringen av 
samhället. Genom kunskap om den och rätt skötsel av den kan dess värde öka ytterligare. 
Bollebygds kommun har en skogsbruksplan som antogs av Samhällsbyggnadsnämnden 2022-12-
12 § 214. Skogsbruksplanen togs fram av Södra Skogsägarna tillsammans med tjänstepersoner 
från park- och avfallsenheten samt en politisk referensgrupp utsedd av 
samhällsbyggnadsnämnden. 
Kommunens skog är dubbelcertifierad enligt både PEFC och FSC. FSC står 
för Forrest Stewardship Council och är ett globalt skogscertifieringssystem, upprättat för skogar 
och skogsprodukter. PEFC står för Programme for the Endorsement of Forest Certification och 
är även det ett globalt skogscertifieringssystem. Precis som FSC arbetar man för att främja ett 
hållbart skogsbruk utifrån ett miljömässigt, socialt och ekonomiskt perspektiv. Man arbetar med 
spårbarhet och certifiering av skogar på liknade sätt som FSC. 
Inför avverkningen har det har varit samråd enligt certifieringarna, 2023-04-13, som 
annonserades på kommunens hemsida, 2023-03-23. Kommuninvånare som bor i områdena 
närmast skogen fick en inbjudan till samrådet per brev, 2023-04-04. 
Avverkningen påbörjades under vecka 36 och är slutförd. 
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Barnkonsekvensanalys 
Det är av vikt att värna barn och ungas tillgång till naturen. Lek, rörelse och vila gynnas av skog 
och natur. Den tätortsnära naturen bör hanteras så att den kan nyttjas av både vuxna och barn 
och stor hänsyn ska därför tas när man gör skogliga åtgärder tätortsnära 
  
 

Förslag till beslut 
Förvaltningens förslag till beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutar att avslå medborgarförslaget 
  
Beslutsgång 
Ordförande frågar om förslag till beslut kan antas och finner att så sker.  
 

Beslutsunderlag 
 Borttagen på grund av personuppgifter. 
 skogsbruksplan 2023-2032 
 Borttagen på grund av personuppgifter. 
 Borttagen på grund av personuppgifter. 

Skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige (för kännedom) 

Paragrafen är justerad 
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